
Styrelsemöte Brittsommargränds Samfällighetsförening, 2003-11-25 
 
Plats: Hos Karin 
 
Närvarande: Cina Fast-Frendelius 
                     Åsa Lundgren 
                     Karin Winblad 
 
SJÖSTUGAN 
Frågan diskuterades vid höstens städdag. Den grupp som tidigare visat intresse för att rusta 
upp stugan är inte intresserade längre. Det allmänna önskemålet verkar vara att riva huset. 
Åsa har pratat med Tyresö kommun om de kan komma och riva. Det verkar inte omöjligt. 
Åsa fortsätter att ha kontakt med kommunen i frågan. 
 
HEMSIDA 
En diskussion om att förening ska bygga upp en hemsida uppkom. Eva Edstrand har nu gjort 
ett förslag. Sidan får i dagsläget ses som tillfällig. Styrelsen jobbar för att få in information 
som kan passa. Åsa lägger också in våra styrelsemötesprotokoll där from nu. Beslut om 
hemsidans utformning och hantering sker på nästa årsmöte, där styrelsen presenterar ett 
förslag. 
 
SNÖRÖJNING 
Cina pratar med kommunen om vad som gäller i vinter 
 
STATISTIK INBROTT 
Åsa tar fram ett underlag för att området ska kunna föra statistik över inbrott och skadegörelse 
Den skulle kunnas läggas ut på hemsidan 
 
VÅRENS ARBETE 
Vi planerar att gå ut med en enkät till alla inför vårens arbete på gården. Det är en hel del som 
behöver åtgärdas och styrelsen behöver hjälp av kunniga personer 
 
LEKSTUGA 
Vi ska ta reda på var man får tag på en bra modell i rätt prisklass till våren 
 
NÄSTA MÖTE 
Tisdagen den 10 februari kl. 19.00 hos Cina 
 
 
 
Karin Winblad                                Åsa Lundgren 
 
 
 


